
Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

Dato: 3/10/2023 kl. 16.30-18.30 

Deltagere:  Bestyrelsen 

Fraværende: Susanne Rogat 

Orientering v.  
 

- Eleverne 
- Personale 
- Formanden, bl.a. om 
- Fra FRO møde 
- Ledelsen, kort om bl.a. 
- Trivsel 
- Legeplads 
- Økonomi  

Eleverne 
Elevrådet har fundet hjælpere til 
skolebestyrelsens kagebod. 
 
Der er talt mobilpolitik i elevrådet og 
formanden vil gerne drøfte skolens 
mobilpolitik, og vil gerne lave en 
prøvehandling. Punktet kommer på næste 
møde som et drøftelsespunkt. 
 
Medarbejderne 
Alle er ved at gøre sig klar til Stjerneugen, 
og der er en god spændt stemning på 
arbejdspladsen. 
 
Formanden 
Claus har været til Fro-møde, hvor der er 
budgetforhandligerne og 
tildelingsmodellen på dagsorden. Ligeledes 
blev der talt om måden at afholde FRO-
møder på. Sidstnævnte er der delte 
meninger om, hvilket også blev løftet på 
mødet. Der vil kommer nogle temamøder. 
 
Claus går videre med søgning af Fonde og 
næste step, er at Gudrun og Claus får 
udfyldt det formelle. 
 
Ledelsen 
I forhold til renovering af legepladsen er 
det første møde d. 4/10 med projektleder 
og Gudrun. 
 
Der er lavet minilegeplads i 
cykelstativerne. 
 

Stjerneuge 41  
- Skolebestyrelsens cafe 

o Ideer, indhold, t-shirts, mælk…og alt det 
andet vi vil huske… 

Fra sidste møde: Claus laver QR koder. Der laves vagtplan 
på næste bestyrelsen.  
 

 
Claus har lavet en QR kode, så der kan 
betales med mobilepay 
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Nicolai arrangerer MIF til at komme til åben skole. De 
placeres ved bestyrelsen i kantinen. 

o  

- Hjemmeopgaver  
Der er en myten om den ’lektiefri skole’ (som vist stadig 
spøger i Augustenborg). Det er ikke i overensstemmelse 
med virkeligheden, hvor hjemmeopgaver og den daglige 
læsning er en vigtig del af elevernes læring.  
Personalet har i sidste uge arbejdet med de tre 
dokumenter, som vi har taget udgangspunkt i i praksis.  
Dokumenterne drøftes i bestyrelsen – for derefter at blive 
lagt ud på skolens hjemmeside.  

- Bilagene medbringes til mødet 

Personalet har drøftet hjemmeopgaver og 
den daglige læsning. De har taget 
udgangspunkt i praksis.  
Dokumenterne drøftes i bestyrelsen – for 
derefter at blive lagt ud på skolens 
hjemmeside.  
 
 
 

- Anti – Mobning 
Fra tid til anden kan der opstå mobning i skolen.  
I øjeblikket er der forældre, der taler om, at mobning 
finder sted.  
Alle skoler skal have en anti-mobbepolitik, som beskriver 
hvordan skolen arbejder med at forebygge og håndtere 
det.   
Skolens midlertidige anti-mobbepolitik ligger på 
hjemmesiden: Antimobbepolitik | augustenborgskole 
(aula.dk).  
Den skal behandles af skolebestyrelsen.  
Til drøftelse: 

- Hvad er mobning og i hvilket omfang er det aktuelt 
- Hvordan kan vi komme den til livs 
- Hvordan skal vores anti-mobbepolitik se ud 

 
Der blev drøftet skolens anti-
mobbestrategi. 
 
Nogle elever kan følge sig generet af 
samme støj, som andre elever ikke er 
generet af. 
Der er delte meninger om hvad 
betegnelsen for mobning er.  
 
Det er altid svært at finde en balance i, 
hvor meget det brede fællesskab kan holde 
til. 
 
Dette tages som et temamøde d. 21 nov. 
Sammen med gennemgang af mobbe  

- Forældrerådenes rolle 
Forældrerådenes rolle ikke helt klar og varierer meget. 
Drøftelse:  

- Skal vi formulere et princip herom eller en 
’brugsanvisning’ eller beskrive forventninger til et 
forældreråd  

- kan vi opfordre og støtte forældrenes tiltag  

- hvordan fastholdes og styrkes forældrerådene, så 
de stadig har mod på at arrangere ture og 
overnatninger for klasserne uden for skoletiden 

- hvordan kan vi styrke forældrerådene i de ældre 
klasser også 

 

 
Punket rykkes til næste bestyrelsesmødet 

Eventuelt 
Lærernes dag 

Der opdaget puffbar på enkelte elever, og 
vi går i dialog med SSP og ungdomsskolen 

Huskeliste i øvrigt 
- SB – valg i 2024 

    -      Smartwatches og mobiltelefoner – medbringes i 
skole – opbevaring i skoletiden m.v.  

 

https://augustenborgskole.aula.dk/antimobbepolitik
https://augustenborgskole.aula.dk/antimobbepolitik
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Drøftelse i bestyrelsen for evt. input 
Det er et stigende problem på mange skoler og der er 
bekymring omkring at der bl.a. kan tages billeder med 
urene. Det er uvist hvor store udfordringer Augustenborg 
Skole har med det, og derfor skal vi være opmærksomme. 
(Punktet skal tages op på et senere bestyrelsesmøde efter 
eller sammen med proceduren for ” bad efter idræt”) 
 
Fonde man kan søge 

- Og hvad kunne vi søge om 
 

- Der ønskes drøftet om bestyrelsen kan komme ud 
til alle forældremøder 

 
 
 

 

 


